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Protokół Nr 4/2021 

on-line posiedzenia Komisji Edukacji 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 8 czerwca 2021 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołów dwóch poprzednich posiedzeń Komisji. 
3. Informacja na temat środków finansowych na podnoszenie kwalifikacji zawodowych 

nauczycieli w 2020 roku. 
4. Potrzeby remontowe i inwestycyjne placówek oświatowych Powiatu Nowosądeckiego. 
5. Analiza i ocena działań marketingowych placówek oświatowych i Wydziału Edukacji, 

Kultury i Sportu w zakresie promocji. 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia 

regulaminu wynagradzania i określania wysokości, szczegółowych warunków 
przyznawania dodatków oraz innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Nowosądecki. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 
Uchwały Nr 171/XIV/20 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 30 czerwca 2020 w 
sprawie ustalenia zasad przyznawania pomocy stypendialnej dla uczniów szczególnie 
uzdolnionych w ramach projektu pod nazwą „Rozwijanie oferty szkół prowadzących 
kształcenie zawodowe w Powiecie Nowosądeckim”. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich 

przybyłych. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 10  członków Komisji oraz zaproszeni goście: 

 

Marek KWIATKOWSKI  - Starosta Nowosądecki. 

Bożena MYNAREK - Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu. 

Iwona MROZOWSKA STRUK  - Dyrektor Wydziału Rozwoju. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz przedstawił naniesione zmiany w protokole nr 

Nr 2 z 27 kwietnia 2021 r., oraz nr 3 z 29 kwietnia br. Przewodniczący Komisji Andrzej 

Gancarz zwrócił się do członków Komisji głównie Pana Stanisława Dąbrowskiego, Pawła 

Łabudy i Marka Pławiaka czy zgadzają się z takimi zapisami w protokołach. W/w członkowie 

Komisji zaakceptowali uwagi.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz poddał pod głosowanie, protokoły Nr 2 z 27 

kwietnia 2021 r., oraz nr 3 z 29 kwietnia br., po naniesionych zmianach.    

 

Protokoły zostały jednogłośnie przyjęte i podpisane. 
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Ad 3. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła informację 

na temat środków finansowych na podnoszenie kwalifikacji zawodowych nauczycieli w 2020 

roku. 

 

W budżetach organów prowadzących szkołę wyodrębnia się środki na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, z uwzględnieniem szkoleń branżowych w wysokości 

0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli. Wydatki na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli na 2020 r., zaplanowano w 

wysokości 182 105 zł. W roku 2020 wydatkowano na szkolenia, kursy, konferencje, 

dofinansowanie do studiów i inne formy doskonalenia dla nauczycieli i dyrektorów szkół i 

placówek Powiatu Nowosądeckiego kwotę 103 849,67 zł, co stanowi 57,03% planu. 

Niewykorzystane środki pozostały do dyspozycji w budżecie Starostwa. 

 

Komisja przyjęła informację.  

 

Ad 4. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła potrzeby 

remontowe i inwestycyjne placówek oświatowych Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Potrzeby inwestycyjne to: 

ZS w Starym Sączu modernizacja boiska zewnętrznego, ZS w Marcinkowicach sporządzenie 
dokumentacji projektowej dotyczącej budowy „Centrum Sportu dla Powiatu Nowosądeckiego 
w Marcinkowicach”, wykonanie dokumentacji technicznej dot. „Dostosowania łazienki na 
parterze szkoły dla potrzeb osób niepełnosprawnych”, modernizacja podwórka, sporządzenie 
dokumentacji projektowej dot. „adaptacji pomieszczeń szkoły z przeznaczeniem na Internat 
przy ZS w Marcinkowicach”; ZSZ w Grybowie wymiana nawierzchni na terenie podwórka  
szkolnego (ułożenie kostki brukowej wraz z krawężnikami); ZSP w Nawojowej modernizacja 
podwórka przy ZSP w Nawojowej (położenie kostki brukowej); wykonanie dokumentacji 
technicznej na zadanie inwestycyjne związane z budową bieżni, stanowiska pchnięcia kulą 
oraz stanowiska skoku w dal. 
 
Ogółem inwestycje: 478 000 zł. 
 

Potrzeby remontowe to:  

LO Grybów  naprawy bieżące i konserwacje; LO Stary Sącz zagospodarowanie terenu nad 

potokiem Moszczeniczanka - wykorzystanie terenu przyszkolnego do celów edukacyjnych, 

naprawy bieżące i konserwacje; ZS remont 2 sal lekcyjnych, remont korytarzy szkolnych, 

modernizacja przyziemia, naprawy bieżące i konserwacje; ZSP w Krynicy Zdroju kapitalny 

remont balkonu na hali sportowej, wzmocnienie daszku i wymiana pokrycia przy bocznym 

wejściu do hali, malowanie parkietu na hali gimnastycznej, malowanie dużej hali sportowej, 

wymiana przeciekających rynien, naprawy bieżące i konserwacje; ZS w Starym Sączu 

remont instalacji elektrycznej w budynku szkoły, wymiana oświetlenia w salach lekcyjnych, 

naprawy bieżące i konserwacje; ZS w Łącku naprawy bieżące i konserwacje; ZSZ w 

Grybowie remont dachu - malowanie dachu na budynku szkoły, naprawy bieżące i 

konserwacje; ZSP w Nawojowej remont sali gimnastycznej (malowanie ścian, wymiana drzwi 

wejściowych oraz remont widowni), bieżące naprawy i konserwacje.  

PPPP w Nowym Sączu malowanie korytarzy i gabinetów; PMDK w Starym Sączu malowanie 

pomieszczeń oraz wyciszenie sal zajęciowych; Internat w Nawojowej naprawy bieżące i 

konserwacje; BS w Starym Sączu naprawy bieżące i konserwacje;  OPP w Muszynie 

naprawy bieżące i konserwacje; ZSiP w Piwnicznej Zdroju naprawy bieżące i konserwacje. 

Ogółem remonty: 439 658 zł. 

Komisja przyjęła informację.  
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Ad 5. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła analizę i 

ocenę działań marketingowych placówek oświatowych i Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

w zakresie promocji. 

Dyrektorzy szkół zaplanowali szereg działań promocyjnych związanych z rekrutacją na rok 

szkolny 2021/2022.  

 

Ponadto utworzono na głównej stronie NOWOSĄDECKI.PL podstronę „EDUKACJA 

REKRUTACJA” która zawiera nie tylko informację o szkołach i placówkach, ale także 

aktualności, osiągnięcia - sukcesy i talenty, projekty unijne, rekrutację czy galerię zdjęć i 

filmów promujących szkoły. Prowadzone są indywidualne konsultacje Dyrektorów Szkół z 

Biurem Promocji i Wspierania Organizacji Pozarządowych dotyczące promocji szkoły. Oferta 

edukacyjna szkół zamieszczona została na Facebooku i stronie internetowej powiatu. Na 

antenach lokalnych mediów przeprowadzono wywiad promujący szkoły i kierunki kształcenia. 

Zostało wysłane pismo Starosty Nowosądeckiego do Wójtów i Burmistrzów z terenu powiatu 

nowosądeckiego z prośbą o przekazanie informacji do szkół podległych o kierunkach 

kształcenia i ofercie edukacyjnej szkół powiatowych. Starosta Nowosądecki przy każdej 

rozmowie z Wójtami, Burmistrzami czy na antenie radia zachęca do wyboru szkoły 

powiatowej, jak również przedstawia ofertę edukacyjną i informuje o rozbudowanej bazie 

dydaktycznej szkół powiatowych. 

W związku z dalej trwającą epidemią i ograniczeniem dostępności bezpośredniego kontaktu 

z młodzieżą w dużej mobilizacji są realizowane działania promocyjne podejmowane przez 

media społecznościowe. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz podziękował, wydziałowi promocji Starostwa 

Powiatowego w Nowym Sącza za zaangażowanie w promocję szkół powiatowych.  

 

Komisja przyjęła informację.  

 

Ad 6. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek przedstawiła projekt 

uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania i 

określania wysokości, szczegółowych warunków przyznawania dodatków oraz innych 

świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Nowosądecki. 

 

Regulamin określa wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania 

następujących dodatków do wynagrodzenia nauczycieli: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród dla nauczycieli. 

Zapisy powyższego regulaminu zostały uzgodnione ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Nowosądecki. 6 związków zawodowych odniosło się do proponowanego regulaminu. W 

grudniu cztery związki do przedstawionego regulaminu wystosowały pisemne uzgodnienia, a 

ZNP i Solidarność zwróciły się z prośbą o spotkanie, które zostało zoorganiowane z 

udziałem czterech przedstawicieli. Protokół uzgodnień został spisany i podpisany przez 

osoby uczestniczące w spotkaniu.  

Jenda z głownych zmian zawarta w regulaminie to zmiana zapisów przyznawania dodatku 

motywacyjnego. Nie uwzględnia on bowiem dodatku za opiekę nad pracownią multimedialną 
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w sumie zaoszczędzono ok. 112 000 zł. Dodatek motywacyjny był wypłacany od 2 do 8 

miesięcy w ramach posiadanych środków. Obecnie dodatek ten należy się nauczycielowi po 

spełnieniu kryteriów w wysokości od 2 do 20% kwoty bazowej czyli 70 do 207 zł., dyrektoróm 

szkół ok. 320 zł. Ponadto dodatek ten może być wypłacany minimum przez 3 miesiące do 1 

roku. Dyrektorzy będą mogli dysponować tymi środkami.  

Członek Komisji Stanisław Dąbrowski uważa, iż dodatek za konserwację sieci komputerowej, 

utrzymanie sal powinien zostać utrzymany.  

Przewodniczący komisj Anadrzej Gancarz przyznał, że też ma problem z powyższym 

tematem w swojej jednostce, a nie sposób zrzucać zadania aktualizacji, wgrywania 

programów antywirusowych itp., we wszystkich salach lekcyjnych w których są urządzenia 

multimedialne na informatyka.  

Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek poddała pomysł wynajęcia 

firm informatycznych w tym celu. Członek Komisji Stanisław Dąbrowski przyznał, że takie 

działanie nie rozwiąże problemu, sieć szkoły musi być na bieżąco zabezpieczana.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz zwrócił uwagę, że informatyk może otrzymywać 

wyższy dodatek motywacyjny, a w przypadku poważniejszego problemu firma zewnętrzna 

mogłaby dany probmem rozwiązać. 

Starosta Nowosądecki Marek Kwiatkowski przyznał, iż środki za opiekę nad pracownią 

multimedialną nie są likwidowane, lecz zwiększyły fundusze na wypłatę dodatków 

motywacyjnych. Dochodziło do sytuacji, gdzie informatyk miał miesięcznie bardzo wysokie 

dodatki.  

Wiceprzewodniczący Komisj Marek Pławiak zgodził się z wątpliwościami, lecz z punktu 

widzenia formalnego pracownię informatyczną prowadzi określony pracownik i nie każdy 

może wykonać działania np. zabezpieczające sieć lub dokonać wymiany dysku, lecz osoba z 

uprawnieniami. Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek zgodziła się z 

przedmówcą, ale przyznała, iż w szkołach był nauczyciel, który przejmował obowiązki 

administratora sieci. Teraz dyrektor placówki oświatowej ma prawo ustalić dla takiej osoby 

wyższy dodatek motywacyjny.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz zasugerował, że do powyższej dyskusji komisja 

wróci, ponieważ nie jest to przedmiotem podjęcia projekt uchwały Rady Powiatu 

Nowosądeckiego w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania.  

W kwestii przyznawania nagród zmieniono zapis dotyczący powołania Komisji oceniającej 

wniosek. Ostateczna decyzja przyznanej nagrody należy do Starosty. Nagroda będzie 

przyznawana za osiągnięcia zawodowe nauczycielom posiadającym aktualną, co najmniej 

bardzo dobrą ocenę pracy. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz podkreślił, iż komisja wnioskowała o 

przygotowanie nowego regulaminu.  

Obecnie przedstawiony regulamin został opracowany po 11 latach funkcjonowania 

poprzedniego dokumentu, zmienianego w 2018 r.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz poddał przedmiotowy projekt uchwały Rady 

Powiatu Nowosądeckiego pod głosowanie. 

 

Za 8 głosów, wstrzymanych – 0 głosów, przeciw 0 głosów. 

Projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 
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Ad 7. 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Iwona Mrozowska Struk  przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 171/XIV/20 Rady Powiatu 

Nowosądeckiego z dnia 30 czerwca 2020 w sprawie ustalenia zasad przyznawania pomocy 

stypendialnej dla uczniów szczególnie uzdolnionych w ramach projektu pod nazwą 

„Rozwijanie oferty szkół prowadzących kształcenie zawodowe w Powiecie Nowosądeckim”. 

 

W celu prawidłowej realizacji projektu konieczna jest zmiana kryteriów udziału uczniów w 

formie wsparcia jaką jest pomoc stypendialna dla uczniów szczególnie uzdolnionych poprzez 

zróżnicowanie przedziału punktowego przyznawanego dla średniej ocen. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz poddał przedmiotowy projekt uchwały Rady 

Powiatu Nowosądeckiego pod głosowanie. 

 

Za 8 głosów, wstrzymanych – 0 głosów, przeciw 0 głosów. 

Projekt w/w uchwały został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad 8. 

Członek Komisji Stanisław Dąbrowski zwrócił się z pytaniem o decyzję w srawie 

uruchomienia oddziału przygotowania wojskowego w Zespole Szkół im. Władysława Orkana 

w Marcinkowicach. Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Bożena Mynarek 

poinformowała, iż nie ma pozytywnej decyzji z Ministerstwa Obrony o utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego. Zgodę taką uzyskała tylko jedna szkoła w Małopolsce w 

Krakowie. Starosta Nowosądecki przyznał, iż należy zacząć od wystąpinia o klasę 

certyfikowaną.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz odczytał odpowiedz Zarządu PN, na zapytanie 

członka komisji Ryszarda Poradowskiego, dotyczące podwyżek dla pracowników 

administracyjnych w szkołach i placówkach oświatowych w 2021 roku. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gancarz podziękował zebranym za przybycie i zamknął 

posiedzenie. 

 

                                                                               Przewodniczący 

                Komisji Edukacji RPN 

        

 

                    Andrzej Gancarz 

 

 
Protokołowała: Anna Walczak 


